
Arbejdsmarkedsudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 17. maj 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

AMU alm. del - spørgsmålet er stillet af ikkemedlem af udvalget (MFU)

Spørgsmål 407
Når ministeren fremfører i svar på AMU alm. del spørgsmål 300, at undervis-
ningen vil kunne tilrettelægges på fagskoler med særlig specialpædagogisk
støtte, er der så ikke netop tale om undervisning uden for lov om den særlige
ungdomsuddannelses regi? I lovtekst og bemærkninger anføres jo, at under-
visning kun kan gennemføres, hvis ingen andre uddannelsesinstitutioner med
den nødvendige specialpædagogiske bistand vil kunne gennemføre undervis-
ningen.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra René Skau Björnsson (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rene.Bjoernsson@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Helle Sjelle
formand
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